

Amazing TAIWAN 台湾

5D4N

台北 + 新竹 / 新春团  
(入住5星级台北国际酒店)

TAIPEI + HSINCHU / NEW YEAR TOUR  
(STAY AT TAIPEI INTERNATIONAL 5 STAR HOTEL)

Tour Code: WMO

Golden Destinations



Taiwan 台湾



Dadaocheng Dihua Street Shopping District  
大稻埕迪化街



Chiang Kai-Shek Memorial Hall  
中正纪念堂



Xiahai City God Temple  
霞海城隍庙



Leofoo Village Theme Park  
六福村主题游乐园

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Raohe Street Night Market  
饶河夜市



DIY Pineapple Cake  
凤梨酥+DIY



Bitan Scenic Area  
碧潭风景区



## 精简行程

第一天 启程 ✈️ 桃园 🚗 台北 (机上用餐/-)

- ☑ 饶河夜市

第二天 台北 🚗 新竹 🚗 台北 (早/午/-)

- ☑ 六福村主题游乐园+野生动物园
- ☑ 果园采果体验 (采草莓)
- ☑ 西门町

第三天 台北 (早/-/晚)

- ☑ 大稻埕迪化街商圈
- ☑ 霞海城隍庙
- ☑ 凤梨酥 DIY

第四天 台北 (早/午/-)

- ☑ 中正纪念堂
- ☑ 碧潭风景区 (自费体验踩鸭子船)
- ☑ 新店裕隆城购物商场

第五天 台北 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ☑ 自由活动



▪ 4早餐/2午餐/1晚餐

风味餐:

- ★ 客家料理
- ★ 千叶火锅吃到饱
- ★ 度小月担仔面

## 购物店

- 茶艺馆
- 山地特产中心
- 珍珠养殖中心
- 伴手礼专卖店
- 貔貅展示中心

## 观光景点:

### 新竹

- ◆ **六福村主题游乐园** - 是亚洲第一座结合生态动物园与30多项大型游乐设施的主题游乐园, 园内共分为四大异国风情主题村, 更有定时演出的音乐水舞秀以及大型游行等各项精彩表演, 六福村绝对是休闲度假最佳旅游去处。

### 台北

- ◆ **裕隆城** - 拥1万9千坪壮阔空间、紧邻7千坪生态公园的诚品新店裕隆城正式开幕! 诚品生活新店精选 250 间品牌进驻, 包括 10 大国际连锁店, 还有绝佳视野的户外咖啡座与露天啤酒吧, 以及 20 家美食餐厅任君挑选。除此之外, 更有时下最流行的韩系摄影以及超好逛生鲜超市等等, 食衣住行育乐一间搞定, 化身新店必逛地标!
- ◆ **西门町** - 这里集合了时下年青人所有的最爱, 电影、流行服饰、饰品、流行精品、舶来品、刺青、各国美食、偶像歌手签唱会..., 都让西门町成为年轻人的流行新乐园。
- ◆ **迪化街商圈** - 从朴实的闽南式店铺繁复华丽的巴洛克式装饰, 形成了今天的主要面貌。 光复后'迪化街'持续作南北货、中药和布匹批发商集中地, 而且从清末至今, 都是“大稻埕商圈”的核心, 一直保持旧日的风貌和活跃的商业活动, 是台北市现存最完整也最具历史意义的老街。
- ◆ **碧潭风景区** - 从游船河、逛市集拍美照、踩天鹅、走和美山步道、搭全台唯一的人力渡轮到新建的湾岸游戏区、登碧潭吊桥欣赏小赤壁河景、想吃美食, 河岸的沿途还有在地小吃跟南洋风情景观餐厅。
- ◆ **中正纪念堂** - 白墙蓝瓦, 70 公尺高耸立在纪念公园的中央, 不论从哪个角度看过去, 都很宏伟。 国外观光客来到台湾, 不论行程如何排, 都一定会到这里来参观一下。



酒店住宿 (4晚)

- 台北国际5星酒店君悦 或 喜来登大饭店 或 新板希尔顿酒店或同级

x 4 晚

免责声明: 由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。



Xi Men Ding  
西门町



YES! LIFE Xindian Yulong City  
裕隆城



Fruit Picking Experience (Strawberry)  
采草莓体验

\*Picture shown are for illustration purpose only  
\*图片仅供参考



## SCHEDULE

D1

DEPARTURE ✈️ TAOYUAN  
TAIPEI (MOB/-)

- ☑️ Raohe Street Night Market

D2

TAIPEI 🚗 HSINCHU  
TAIPEI (B/L/-)

- ☑️ Leofoo Village Theme Park + Safari Park
- ☑️ Fruit Picking Experience (Strawberry)
- ☑️ Xi Men Ding

D3

TAIPEI (B/-/D)

- ☑️ Dadaocheng Dihua Street Shopping District
- ☑️ Xiahai City God Temple
- ☑️ DIY Pineapple Cake

D4

TAIPEI (B/L/-)

- ☑️ Chiang Kai-Shek Memorial Hall
- ☑️ Bitan Scenic Area (Duck Boat Rides own expenses)
- ☑️ YES! LIFE Xindian Yulong City

D5

TAIPEI ✈️ DEPARTURE  
(B/MOB)

- ☑️ Free & Easy



▪ 4 Breakfast / 2 Lunch / 1 Dinner

Special Cuisine:

★ Hakka Cuisine

★ Du Hsiao Yueh Danzai Noodle

★ Chien Yen Hot Pot



## TOURIST ATTRACTIONS:

### HSINCHU

- ◆ **Leofoo Village Theme Park** - Asia's first theme park combining an ecological zoo with over 30 major amusement facilities, Six Flags is divided into four exotic themed villages. It features scheduled performances such as musical water shows and grand parades, making it the ultimate leisure and vacation destination.

### TAIPEI

- ◆ **YES! LIFE Xindian Yulong City** - Introducing the grand opening of Eslite Xinyi Yuanshan City, boasting a vast space of 19,000 square meters and adjacent to a 7,000-square-meter ecological park. Eslite Xinyi features a curated selection of 250 brands, including 10 major international chains. Enjoy outdoor cafes with panoramic views and open-air bars, along with a choice of 20 gourmet restaurants. Explore trending Korean photography studios and a superbly stocked fresh market for all your lifestyle needs. A one-stop destination for dining, fashion, leisure, and more, Eslite Xinyi is the new must-visit landmark in Xindian!
- ◆ **Xi Men Ding** - Here gathers all the favorites of today's youth: movies, trendy fashion, accessories, boutique items, imported goods, tattoos, international cuisine, idol singer autograph sessions... making Ximending the new playground of youth culture.
- ◆ **Dadaocheng Dihua Street Shopping District** - From simple Minnan-style shops to elaborate Baroque decorations, the current appearance of Dihua Street has evolved significantly. Since the restoration, Dihua Street has remained a hub for wholesale trade in Southern and Northern goods, Chinese medicine, and fabrics. From the late Qing Dynasty to the present day, it has been the core of the Dadaocheng business district, maintaining its historical charm and bustling commercial activities. It stands as Taipei City's most intact and historically significant old street.
- ◆ **Bitan Scenic Area** - From taking a cruise along the river and exploring markets for photo opportunities, to riding swan boats, hiking the Hehuan Mountain Trail, and boarding Taiwan's only human-powered ferry. You can also visit the newly constructed Bayshore Game Area, cross the Bitan Suspension Bridge for scenic views of Xiaochibi River, and indulge in local snacks and Southeast Asian cuisine along the riverside.
- ◆ **Chiang Kai-Shek Memorial Hall** - Standing tall at 70 meters in the center of the Memorial Park, with its white walls and blue tiles, it looks magnificent from every angle. Foreign tourists visiting Taiwan invariably make a stop here, regardless of their itinerary.

### SHOPPING STOP

- Tea House
- Pearl Exhibition Centre
- Pi Xiu Tianlu Museum
- Aboriginal Local Products
- Souvenir Shop

### HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- 5\*Grand Hyatt Taipei Hotel or Sheraton Grand Taipei Hotel or Hilton Taipei Sinban Hotel or similar class

x 4 Nights

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

# General Information

## · 台湾 TAIWAN ·



|                                   |  |                                      |  |
|-----------------------------------|--|--------------------------------------|--|
| <b>货币</b><br>Currency<br>         | New Taiwan Dollar - TWD<br>新台币 - TWD   | <b>信用卡</b><br>Credit Card<br>        | * 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度<br>* Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.  |
| <b>货币兑换率</b><br>Exchange Rate<br> | 100 TWD = MYR 14<br>100 新台币 = 马币 14<br><small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>   | <b>拨号代码</b><br>Dial Code<br>         | Taiwan : +886<br>台湾 : +886   |
| <b>电压</b><br>Voltage<br>          | Voltage - almost always 110 V<br>电压 - 110伏特  | <b>插座</b><br>Power Socket<br>        | 类型 / Type A – 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin<br>类型 / Type C – 两个圆脚插头 / 2 round pin<br>类型 / Type I – 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin “V-Shape”          |
| <b>时差</b><br>Time Different<br>   | Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia<br>台湾（台北）时间与马来西亚时间标准时无相差   | <b>行李托运</b><br>Luggage Allowance<br> | Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg<br>每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤 |
| <b>气候</b><br>Weather<br>          | <input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 19°C - 27°C<br><input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C<br><input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 30°C - 15°C<br><input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 23°C - 12°C<br><small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small> |                                      |  |
| <b>飞机型号</b><br>Aircraft Type<br>  | <p>A330</p>  |                                      |  |

|                          |                      |   |                      |
|--------------------------|----------------------|---|----------------------|
| Departure Date:<br>出发日期： | <input type="text"/> | Flight :<br>航班行程：                           | <input type="text"/> |
| Tour Fare:<br>团费：        | <input type="text"/> | Airport Tax & Fuel Surcharge:<br>机场税及燃油附加费： | <input type="text"/> |
| Tipping:<br>小费：          | <input type="text"/> | Agent Collection Fee:<br>旅行社代收费：            | <input type="text"/> |
| Visa:<br>签证：             | <input type="text"/> | Travel Insurance:<br>旅行保险：                  | <input type="text"/> |
|                          |                      | TOTAL :<br>总数:                              | <input type="text"/> |

GD Partner:

